
Protokół Nr LXXV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 stycznia 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.18 

Zamknięcie obrad – godz. 17.03 

Ad. 1 

Obrady LXXV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący RM wraz z Wiceprzewodniczącą złożyli podziękowania za wieloletnią 

współpracę Panu Józefowi Strug w związku z jego przejściem na emeryturę. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 stycznia 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 grudnia 2022 r.  

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu         – DRUK NR 1 

b) przystąpienia Gminy Radków do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego 

Obszaru Funkcjonalnego” (Sustainable Urban Moblity Plan – SUMP)  

         – DRUK NR 2 



c) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta i gminy Radków na lata 2022 

– 2025         – DRUK NR 3 

d) dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2023 r. 

         – DRUK NR 4 

e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023     – DRUK NR 5 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023       – DRUK NR 6 

g) przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus Wsparcia Seniorów”  

na rok 2023        – DRUK NR 7 

h) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Radkowie i nadania jej statutu    – DRUK NR 8 

i) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie opłaty miejscowej   

         – DRUK NR 9 

j) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego      – DRUK NR 10 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 11 

l) zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok   – DRUK NR 12 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

  

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

grudnia 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 grudnia 2022 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 



Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 grudnia 2022 roku do 30 

stycznia 2023 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach  

z tyt. gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody  

i odprowadzenie ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia stanowią 

załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

O godz. 16.13 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16.32. 

 

Ad. 7 

DRUK NR 1 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do porozumienia międzygminnego 

dotyczącego sporządzenia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (Sustainable Urban Moblity Plan – SUMP) 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 



DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta i gminy 

Radków na lata 2022 – 2025 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Burmistrz – odnosząc się do pytań zadanych na posiedzeniu komisji RM odpowiedział radnej 

B. Sobczyńskiej, że program szczegółowego analizowania zanieczyszczeń powietrza w 

gminie będzie objęty aplikacją, która powstanie po realizacji kolejnego planowanego programu 

oraz po zakupie przeznaczonych do tego urządzeń, a następnie odpowiedział D. Bajcar 

tłumacząc, że program posiada dane datowane na 2021 rok, ponieważ są to jedyne dane, 

które gmina może aktualnie uzyskać i na nich program musi się opierać. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do projektu uchwały. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 



DRUK NR 4 w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli  

w 2023 r. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2023  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Radkowie i nadania jej statutu 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 9 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie opłaty 

miejscowej  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 11 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 12 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM – poprosił przewodniczących stałych komisji RM o przedstawienie planów 

pracy komisji na rok 2023. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącego 

komisji rewizyjnej. 

Bogusz Drożdż - przedstawił plan pracy komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań.  

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącą 

komisji skarg, wniosków i petycji. 

Czesława Jarzyńska - przedstawiła plan pracy komisji skarg, wniosków i petycji. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań.  

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącego 

komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego. 

Piotr Trybus - przedstawił plan pracy komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącą 

komisji oświaty. 

Barbara Sobczyńska - przedstawiła plan pracy komisji oświaty. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącego 

komisji kultury, sportu i turystyki. 

Janusz Gorczycki - przedstawił plan pracy komisji kultury, sportu i turystyki. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 



Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącego 

komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego. 

Krzysztof Przybycień - przedstawił plan pracy komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku 

publicznego. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2023 rok przewodniczącego 

komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Ryszard Markowicz - przedstawił plan pracy komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – podziękował za złożenie planów pracy i życzył komisjom powodzenia 

w ich realizacji, następnie zapytał czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz – poinformował, że rozpoczęła się budowa hali sportowej w Radkowie, w związku  

z czy na ul. Jagiellońskiej zostały postawione znaki zabraniające zatrzymywania się i postoju 

od przejścia dla pieszych pomiędzy budynkami szkoły, do zjazdu na ul. Piłsudskiego. 

Burmistrz zaapelował, aby ze względów bezpieczeństwa przestrzegać zakazów i nie 

pozostawiać samochodów na wskazanym odcinku.   

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 9 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXV sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


